
Referat  
Skolebestyrelsesmøde nr. 3 
 
 
 

 Side 1 af 3 

Skolebestyrelsesmøde 3  
Tirsdag den 29. oktober 2019 kl. 17.00 – 19.30 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mødeleder: Jane 

Afbud: John, Kim, Sanne 

 

 

 
Tidsramme: Indhold: 

 
Bilag: 

1. 17.00 – 17.15 
Nyt fra elevråd 
  

 Bod – elevråd ønsker billigere vand, toast igen, chinabox – møde med elevråd arrangeres KE/CJ 
 Motionsdag – kunne tænke sig at der er flere valgmuligheder – vigtigt at man har lyst til det- huske 

Voel/Resenbro cykelløsning 
SMT-arrangement ved søen godt arrangeret og eleverne der deltog synes det var godt 

 Galla – 8.kl arrangerer en galla for 9. så de kan tjene penge til lejr –KE, CJ og 8.årg./9.årg. snakker 
sammen 

 AULA kan ikke se lektier før på selv dagen – det må blive bedre – godt der er en APP 
 Internettet er meget langsomt – ikke bare et problem på Langsøskolen – så det er svært at gøre noget ved 
 Googledrev på Chromebooks fungerer ikke for godt – det er desværre også et kommuneeproblem, og ikke 

kun her på skolen. 
 Legeplads for de store elever – kan det blive mere attraktivt for de store at komme ud i pauserne? Det 

flyvende tæppe repareres efter jul 
 Nyt fra skoleleder: 

8. og 9. får lov til at gå væk fra skolen i 10-pausen i en prøveperiode(ønske fra elevrådet ) 

2. 17.15 – 17.40 
Nyt fra skoleleder/bestyrelse 

Skoleleder: 

 Besparelsesstatus 
 Budgetorientering 
 Aula 
 Fællesmøde Voel og Resenbro 
 Opfølgning på sidste drøftelse om transporttid og ringetider 
Skolebestyrelsen: 
 Skole-forældre Landsmøde – frist for tilmelding 30. 

september. Afvikles 15/16. nov 
 Dialogmøde den 23. november 
 Klima- og undervisningsmiljø 

 

 

Datoer: Møde: 

5/12 Møde 4 
13/1 2020 Møde 5 
18/2  Møde 6 
18/3 Møde 7 fællesmøde kl 18.30 
23/4  Møde 8 
18/5  Møde 9 
16/6 Møde 10 
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Nyt fra skoleleder: 

 Skoleovertagelse i distrikt 2 dage i sidste uge - 50 studerende – skal evalueres – mhp evt. deltagelse næste år 
Umiddelbart var det godt – så nok med igen 

 Besparelse på 260.000 inden jul får skolen tilbage til januar – de to væsentligste områder der bliver sparet på 
er pæd.dag som bliver uden overnatning og kun én dag samt brug af færre eksterne vikarer – men derimod 
skolens faste personale. 

 AULA – ret problemfrit i gang – fungerer ganske godt som kommunikationsmiddel 
 18.3. er et fælles møde med Voel og Resenbro – kl. 18.30 på Langsøskolen 
 Keld gennemgik budget for 2019 – regnskabsstatus 10.oktober – se bilag til referat 
 

Nyt fra SB: 
 Skole-forældre landsmøde i november– tilmelding til KE 
 Dialogmøde: Desiree, Sanne og KE deltog – temaet var Fællesskaber – Hvordan kan skolerne organisere sig 

så eleverne kan forblive på deres hjemskole? Skal der en omfordeling af midler til mellem almen og inklusion? 
Børn og unge udvalget skal træffe beslutninger. Gruppen af udfordrede elever i kommunen vokser. 

 Klimavenlig skole? Oplæg fra  Skole og forældre. Punktet tages op i elevrådet. 
 

3. 17.40 – 18.00 
Orientering om Elevtrivselsundersøgelse gennemført i foråret. 
- Undersøgelsens resultater 
- Behandlingen af undersøgelsen 
Drøftelse 

 

 
Langsøskolens svarprocent ligger under det kommunale gennemsnit. 
Der er en rapport for 0.-3. årg samt en for 4.-9. årg.  Derudover er der 
klasserapporter. 
Resultatet ligger under det kommunale gennemsnit. 
Besvarelsen er inddelt i fire kategorier: social trivsel, faglig trivsel, støtte og 
inspiration samt ro og orden. 
Der har været afholdt trivselskonferencer med alle klasser/årgangsteams, hvor såvel 
klassens  gode som de mindre gode områder mundede ud i tiltag. 
Ledelsens fokus er på faglig trivsel samt støtte og inspiration. 
Næste trivselsmåling er i januar-februar-marts. Vi vi arbejde på at fokus på 
trivsel/målingen prioriteres og afvikles i gode rammer. 
Rapporter for 0.-3. og for 4.-9. sendes med referatet ud. 
 

 

4. 18.00 – 18.40 
Temapunkt: Forældre og skole-hjem 
Status på det vi gør: 
- Princip for Skole-hjemsamarbejde 
- Princip for modtagelse af (nye elever og) forældre 
Status på forældredeltagelse til forældremøder 
Præsentation af udspil fra ledelse om Forældreråd for alle klasser 
 

Drøftelse af ovenstående og i forlængelse heraf nedsættelse af 
arbejdsgruppe, som kommer med udspil til princip om 
forældreinvolvering på kommende bestyrelsesmøde. 

Principper vedlagt som 
bilag. 
Model for forberedelse af 
nyt princip vedlagt. 
 

Drøftelse: 
Bliver der fra skolens side lagt op til og givet plads nok til at forælde kan tage emner op? 
Kan skolen med jævne mellemrum spørge forældrene hvordan de synes forældremøderne fungerer? 
Hvordan bliver forældremøder interessante? Skal hele/alle forældremøder foregå i plenum? 
Skal skolen have en procedure for hvordan der reageres når forældre udebliver – det kunne måske afprøves/starte i  
0.klasse -at de f.eks. bliver ringet op efterfølgende -og eller- indkaldes til nyt møde. For at fortælle at det er vigtigt 
for skolen, at de deltager. 
Trivselsråd/forældreråd? Skal der kun være èn kategori? En beskrivelse af denne funktion. 
Vil det være godt med en fælles skabelon til forældremøder for hele skolen? 
 
En lille arbejdsgruppe nedsat: Jane, Carina, John – mødes inden næste SB-møde. 
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5. 18.30 – 18.40 
Pause 

 

 

6. 18.40 – 19.00 
Præsentation af forslag til ny model for ambassadørkorps for 
Langsøskolen 
Drøftelse og kvalificering af udkast, som herefter tænkes 
præsenteret for medarbejdere og i proces hen mod etablering af 
korpset.. 

 

 
Ambassadørrer kan være forældre og evt. tidligere elever – sprede det gode budskab 
om Langsøskolen 
Faste opgaver: F.eks. Børnehaver, Resenbro og Voel – sammen med skolens ledelse 
og medarbejdere. Det vil også være godt med tiltag i distriktet på denne side af 
Frederiksberggade. 
Rekrutteres(fra distriktsdelen) og uddannes/klædes på af skolen. 
Der er opbakning fra SB. 
 

 

7. 19.00 – 19.25 
Præsentation af ny Aula Hjemmeside. 
Status på opstart med Aula.  

 
Siden ser overskuelig og enkel ud. Den er fortsat under udarbejdelse – forventes fuld 
kørende til december.  

9. 19.25 – 19.30 
- Eventuelt 

 

 

  

     
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
  
 
 
 

Kommende punkter: 
Julefrokost 
Nyt fra forældrearbejdsgruppe 


